
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-10, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 10 december 2009 kl 16.35 – 17.00 
   

 Plats Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat 17 december 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson(M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Christoffer Kuckowski (M)  tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M) tjänstgörande 

Per Johansson (FP)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Staffan Forsell, Karin 

Hebel, Lars Jolerus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 
 § 13 

Överenskommelse om utformning av Roslagstulls trafikplats vid 

anslutning av ramper från Norra Länken 
Dnr T2009-410-00967 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets utredning och 

 utvärdering av alternativa utformningar för Roslagstulls trafikplats. 

2 Nämnden beslutar att överenskommelse med Vägverket, om anslutning av Norra 

 länkens ramper mot Roslagstull, ska utgå från principutformningen ”Alternativ 

 A, Befintlig rondell kompletterad med signaler”, med de justeringar för ökad 

 trafiksäkerhet och framkomlighet som föreslås. 

3 Nämnden uppdrar till trafikkontoret att utreda möjligheterna att anordna en 

 gångbro över Cedersdalsgatan för att underlätta förbindelsen mellan 

 Roslagsgatan/Johannes skola och Bellevueparken. 

 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 4 november 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), Inge-Britt Lundin (FP) och vice 

 ordföranden Jan Valeskog m fl (S) ställer sig bakom kontorets förslag. (se 

 beslutet) 

 

2) Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår följande: 

1 Av de föreslagna alternativen förordas alternativ två  

2 Därutöver anförs: 

 

Vi efterfrågar ett fullvärdigt miljöalternativ som ger ett lika gott utrymme för 

gående och cyklister som i alternativ tre. 

 

Omröstning 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


